
REFERAT	FAU-MØTE	23.09.2020	-	kl.	18:00. 
 
Tilstede: 
8.trinn:	
Liane	Thomasson	8A	
	

9.	trinn:	
Khadija	Ichoutene	9C	
Nathalie	Rysstad	9D	
	

10.	trinn:	
Eva	Ruud	10B	
Torgeir	Kristiansen	10	C	
Kari	Asheim	10D	

VG:	
	

Driftssyret:	
Marius	Nielsen	

 
Saksliste:	

1. Valg	av	ordstyrer	og	referent.	
2. Rektor	informerer	om	skolens	arbeid	
3. Innsamling	til	tur	i	9.	klassene	
4. FAU	arrangementer	og	smittevern	
5. TikTok-trend	med	å	sku	av	hjulene	på	sykkelen	
6. Valg	ny	FAU	leder	
7. Eventuelt	

 

SAK TEMA MERKNAD 
Sak	1	
	

Valg	av	ordstyrer	og	referent.	

Kari	refererer.	

Beslutning	

Sak	2	
	

Assisterende	rektorer	Margareth	Lilly	Tomren	og	Mari	Indregard	informerte.	

Margareth	er	ny	assisterende	rektor	for	ungdomskolen.	Hun	jobbet	tidligere	
på	Hauketo	skole.	Fokus	på	motivasjon	og	få	til	gode	opplevelser	og	sosialt	på	
tross	av	dagens	situasjon	Lavt	fravær.	Motivere	i	alle	fag.	

Skolen	har	fått	midler	fra	utdanningsetatens	prosjekt	med	Trygge	varme	
skoler.	2	miljøarbeidere	er	ansatt	på	prosjekt,	nærværskoordinator	Ulrik	
Gjersjø	og	aktivitet-	og	fritidskoordinator	Louis	Roksvåg.	Deres	oppgave	er	å	
skape	gode	relasjoner	til	elevene	

F21	bruker	midler	til	å	gi	et	høstferietilbud	på	F21.	Per	kohort.	
Relasjonsbygging	og	trygt	oppvekstmiljø.	Informert	i	klassene.	

Lærerne	skryter	av	et	flott	8.	trinn	i	år.	

Begynner	å	se	frukter	av	systematisk	arbeid	med	læringsmiljø	på	9.	trinn.	

Flott	elevråd	på	plass.	Alle	tilstede	på	første	møte.	F21	ønsker	å	holde	fokus	
på	elevdemokrati	Elevrådet	er	fra	i	år	delt	i	to,	et	for	grunnskolen	og	et	for	
videregående.		Videregående	har	nesten	dobbelt	så	mange	elever	som	
grunnskolen.	Viktig	at	elevene	på	grunnskolen	får	sitt	eget	forum.	

Utfordring	med	godt	smittevern.	Vanskelig	for	elevene	å	holde	avstand	særlig	
til	elever	i	andre	klasser.	Ledelsen	ønsker	å	slippe	å	måtte	gå	tilbake	til	
hjemmeundervisning.	

Styrket	rådgiverteamet.	Nå	er	det	5	rådgivere.	Morten	og	Hildegunn	vil	ta	
ungdomsskolen,	og	de	tre	andre	rådgiverne	vil	ha	ansvar	for	videregående.	

Skolen	må	dessverre	avlyse	en	del	fellesarrangementer:	Tjømetur,	
arrangementer	i	kantina	osv.	

Orientering	



Det	blir	livestreaming	av	skoledebatt	med	politikontakt	og	en	politibetjent,	
VG3	elever	og	en	lærer,	som	moderator.		

Gruppen	"Asfaltjungel"	skal	ha	gateteater	ute.	

8.	trinn	kommer	fra	barneskolen.		Vant	til	å	leke.	F21	må	jobbe	med	at	de	
yngste	får	et	godt	tilbud	i	friminuttet,	musikk	og	fysiske	aktiviteter.	

Vi	må	tenk	på	smittevern		ved	FAU-arrangementer.		Lucia	diskuteres	neste	
gang.		

Tiktok	-	trend	med	referanse	til	sak	i	Dagbladet.	Hjul	og	bremser	har	blitt	
løsnet	på	parkerte	sykler.	Dette	har	skjedd	på	F21.		Skolen	har	tatt	tak	i	dette.	
Alle	lærerne	skal	snakke	med	sine	elever.	Ledelsen	kommer	tilbake	med	
beskjed	om	hvorvidt	kamera	ved	øvre	sykkelparkering	er	i	drift.	

'Bruk	hue'	kampanje	kommer	nå.	Fokus	på	nettvett	

Sak	3	 Innsamling	til	turer	med	hvite	busser.	

Innsamling	til	turer	i	10.	klasse.	Grunnet	situasjonen	med	smittevern	har	det	
vært	em	misforståelse	om	at	turer	ikke	lengre	vil	bli	gjennomført.	

FAU	ser	på	turene	som	et	godt	skolemiljøtiltak	og	regner	med	at	vi	kommer	
tilbake	til	normalsituasjonen.	Alternativt	kan	også	turer	i	Norge	arrangeres.	

FAU	oppfordrer	til	at	innsamling	går	som	vanlig,	og	at	8.	klasse	kommer	tidlig	i	
gang.		Det	er	selvsagt	viktig	at	dette	foregår	i	ordnede	former,	i	følge	skolens	
retningslinjer	og	FAUs	håndbok	

Orientering	

Sak	4	 FAU	arrangementer	og	smittevern.	

FAU	arrangerer	Lucia	i	desember	og	skoleball	i	juni.	Vi	avventer	informasjon	
fra	ledelsen	om	hvorvidt	Lucia	kan	gjennomføres.	Dette	diskuteres	neste	
gang.	Marius	tar	med	kjøreplaner	fra	tidligere	arrangementer.	

Orientering	

Sak	5	 	TikTok-trenden	med	å	sku	av	hjulene	på	sykkelen	skal	ha	nådd	F21.	

Tatt	opp	under	Sak	1,	orientering	fra	ledelsen.		

Orientering	

Sak	6	 Valg	ny	FAU-leder.	

Kari	Asheim	valgt	som	ny	FAU-leder.		

Informasjon:	Marius	Nielsen	fortsetter	som	leder	i	driftsstyret.	Torgeir	
Kristiansen	fortsetter	som	representant	i	driftsstyret.	Eva	Ruud	og	Heidi	
Furustøl	fortsetter	som	vara	til	driftsstyret.	

Beslutning	

Sak	7	 Eventuelt	

Savner	matpakketradisjon	for	ungdomsskoleelever.	FAU	ønsker	at	dagens	
praksis	med	at	elevene	i	ungdomsskolen	spiser	i	klasserommet	fortsetter	
etter	at	vi	er	tilbake	til	normalen	i	forhold	til	smittevern.	

Utviklingssamtale.	FAU	etterlyser	informasjon	fra	skolen	om	retningslinjer	og	
en	mal	for	hvordan	utviklingssamtalen	skal	gjennomføres.	

Neste	møter:	04.11	og	09.12.	

Orientering	

	


